
Bestyrelsesmøde 19. august 2013, referent Karin Laurberg Jensen  

Bestyrelsesmøde Tritonparken d. 19.08. 2013, kl. 20.00 hos Erik  

Deltagere: Erik, Simon, Søren, Preben og Karin (referent) 

Bestyrelsen består af: 

Formand    Erik Lund Mikkelsen, hus nr. 42 

Næstformand/sekretær  Karin Laurberg Jensen, hus nr. 21 

Kasserer    Simon Holm, hus nr. 61 

Bestyrelsesmedlem   Søren Nielsen, hus nr. 16 

Bestyrelsesmedlem   Preben Skov, hus nr. 29 

 Opgavefordeling i bestyrelsen 

 Gadelys – Erik (formand) 

Kontaktperson til snerydning – Preben 

Kontaktperson til gartner – Søren 

Kontaktperson for henvendelser – Bestyrelsen 

Sekretær – Karin 

Velkomstfolder – Simon 

Kasserer – Simon 

Nøgler til opsalgstavle og skur Karin og Erik 

Dagsorden: 

 Opfølgning fra sidste møde 

Der har været TV-inspektion af den tidligere omtalte kloak, som så ud til at synke. Der er imidlertid 

ikke noget, som skal udbedres, så den sag lukkes. Spørgsmålet om, om det er Tritonparken eller 

kommunen, der skal betale eventuelle udgifter på kloak, så er det altså os selv. 

Søren venter stadig på tilbagemelding vedr. priser på arbejdet. Han har rykket for dem én gang.  

Søren og Simon arbejder videre med sagen. 

 

 Fliser 

Flisearbejdet vil blive igangsat. Vi har prioriteret de dårligste arealer i forhold til den sum, der er 

afsat til arbejdet. 

Arbejdet vil blive udført i uge 38 eller 39. 

 

 Grillhus + tennisbane 

Grillhuset bliver stadig hjemsøgt af ’udenforstående’ unge mennesker, som smider en del affald og 
støjer. Problemet blev drøftet og vi besluttede at forsøge at gøre det mindre attraktivt for de unge 
ved at stable bord/bænke-sæt og sætte kæder omkring og sætte grillen ind i skuret. Dette arbejde 
skal udføres på den kommende arbejdsdag den 21. september. 

Hegnet omkring tennisbanen trænger til reparation. 
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 Eventuelt 

Legepladsen er så godt som færdig og er taget i brug. 

Gyngestativ og legehus kunne dog ikke umiddelbart godkendes af legepladsinspektøren. Line 

(formand for legepladsudvalget) har kontakt til inspektøren og forsøger at få en udtalelse om, hvad 

der evt. skal laves, for at det kan godkendes. Måske er det nødvendigt at nedtage det gamle legehus. 

 

 Næste møde. 

Mandag den 25. november kl. 20.00 hos Søren, nr. 16 

 

 

 

 

 


